
Steinset Økteren Hytteforening 
 

Møtereferat  
 
Emne: Styremøte  Referanse:   

Møtedato: 2017-30-08 Leder:  Øystein Sørbø  

Klokkeslett: 1900-2205 Referent:  Torgrim Redalen  

Sted: Drammen Travbane  Utgivelsesdato:   

Deltakere: Øystein Sørbø (leder)  
Kaia Gunby Berger (kasserer) 
Torgrim Redalen (sekretær) 
Jan-Aksel Svea (leder 
løypekomite) 
Jan Rognerud (leder veikomité) 
Hans R. Bakken (Varamedlem, 
Webbansvarlig)  

Distribusjon:  Alle deltakere 
 

 
 

Sak Beskrivelse Ansvarlig 
Innkalling   
1 Referat fra sist møte. Godkjent. 

  

2 Nore og Uvdal Hytteforum.  
Interimsstyret er dannet. Drøftet hvordan organisere dialogen med 
kommunen. Formelt etablere forumet og fastsette vedtekter.  
Et område bør ha en stemme. Passe på at ingen områder «meler sin egen 
kake» Sti og Løypelag er paralellt med dette. Forumets arbeidsmetode må 
utvikles. 
 

Øystein 

3 Tur til Skarvestullen. Snakke med Guri og Halvor Haug. Historien om 
Sevleguten, og omtale av plassen. Gave til Guri. 
 

Torgrim 

4 Møte med brøyterne/grunneier.  
Møte 8. september. Saksliste gjennomgått. 
 

Jan/Torgrim 

5 Planlegging av dugnad 23. september. 
Se an klopping mot det gamle båthuset, eventuelt kloppe flere steder på 
stien mot Fjellset. Grillen settes fram. 
For brøytepinner og brenning, er Gunnar ledig? Klippe granskudd i 
Trollstigen. Brøytestikker kjøpes. Driller. 
 

Gunnar/Jan 
Aksel 

6 Veivedlikehold i høst. 
Vegkantene er klippet. Trollstigen er skrapet.  
Neste sesong bør det skarpes lengre ut mot kanten for å fjerne 
grøntvekstene. Etterfylle med grus. 
 

Jan /Kaia 

7 Status innbetaling. 
8000.- på konto Trollstigen. 3 stk ikke betalt. Kommer faktura på skraping Kaia 



og slått. 34000.- på medlemskonto. 64000.- på brøytekontoen.  
Skal vi opprette vipps? Koster å etablere dette. Undersøke hva det koster. 
 

8 Kommuneplan for stier og løyper. 
Hans Roar gjennomgikk Kommunedelplan for stier og løyper. Borgegrenda 
Løypelag har tidligere sendt inn forslag. Planen legges ut på vår 
hjemmeside. 
 

Hans Roar 

9 Planlegge Generalforsamlingen. 
Sted: Klubbhuset Eiker O-lag på Ormåsen. 1. november 2017. Kl. 1830. 
Foredrag av fotograf Tom Schandy. Bilder av natur og dyreliv. Han har 
skrevet bøker om emnet. Bl. a fra Finnemarka. 
 

Hans Roar 
avtaler 

10 Eventuelt: 
-Bommen opp Trollstien skal i utgangspunktet være låst. Leder svarer på 
innspill på vår hjemmeside. 
Møte i Borgegrenda løypelag. Ny leder er Knut Borge. Hans Roar refererte 
fra møte. Prioritering av løyper: 1. Rundløype Økteroset-Fagerfet-
Skjærøkterdalen-Økteroset. 2. Rundløype Økteroset-Skjønnegrammin-
Steinset-Økteroset. 
-Renovasjon. Bilder fra kontainerne ved Gunnhildbu viser møbler som er 
satt ved siden. Sammen med kjøleskap, sengebunner og madrasser. Hva er 
restavfall? Søppel skal ikke settes på utsiden. Hans Roar legger ut på 
hjemmesiden en betraktning om forholdet. 
-Plassering av gapahuk: Kandidat, område ved brua. Emne på møte 8.9 
-De gule merkene for stiene knekker. Velge et annet materiale, Jan Axsel. 
-Stikart for sommerstier? Hans Roar ser på dette. 
-Strøm, Øystein sjekker med E.verket om Bergstøl er ferdig. 

 
Øystein 
 
Hans Roar 
 
 
Hans Roar 

 
Neste møte: 11. oktober kl. 1900 på Travbanen. 

 

 
 

  

Øystein Sørbø 
Leder 

Kaia Gunby Berger 
Kasserer 

Torgrim Redalen 
Sekretær 

 

 
 

  

Jan Rognerud 
Leder veikomite 

Jan Aksel Svea 
Leder løypekomite 

Hans Roar Bakken 
Varamedlem, Webbansv. 

 


